



9th stage of the UET Elite Circuit 2024
Grand Prix of Oslo - Sunday, June 9
Bjerke, Norway

A third stage for Alessandro Gocciadoro

None of the top ten finishers on the UET Elite Circuit 2024 had made the trip from Norway on this second Sunday in June to take part in the 9th stage. This made the main protagonists of this Oslo Grand Prix in Bjerke very happy.

Taking the top two places, **Banderas Bi** and **Kentucky River** break into the top 10, in 5th and 6th places respectively. **Joviality**, ranked 4th on Norwegian soil, and **Stoletideshow**, 6th, are back in the top ten.

A brilliant winner of this event, **Banderas Bi** enabled his mentor, Alessandro Gocciadoro, to claim a third stage after the success of **Vivid Wise As** in Milan and **Vernissage Grif** in Cagnes-sur-Mer.

Current leader of this UET Elite Circuit 2024, **Go On Boy** should be present next Saturday in Finland for the Kymi Grand Prix.

UET Elite Circuit 2024 rankings after the first 9 stages
Updated on Monday June 10, 2024

Rank	Horse	Points deferral	Points obtained 09.06.24	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	39	0	39
2 ^e	IDAO DE TILLARD	31	0	31
3 ^e	CAPITAL MAIL	29	0	29
4 ^e	VIVID WISE AS	28	0	28
5 ^e	BANDERAS BI	5	16	21
6 ^e	KENTUCKY RIVER	10	11	21
7 ^e	STOLETHESHOW	15	5	20
8 ^e	EMERAUDE DE BAIS	19	0	19
9 ^e	JOVIALITY	10	9	19
10 ^e	ÖNAS PRINCE	19	0	19

If same points total, see article 5.4 of the regulations for ranking.

10th stage: Saturday, June 15, 2024: Kymi Grand Prix - Kouvola, Finland

11th stage: Sunday, June 23, 2024: Prix René Ballière - Vincennes, France

Link to the general standings for this year's event, to download the rules and regulations and the arrangements for the final, which will be held in France at the **Paris-Vincennes** racecourse **on Friday, October 11, alongside the UET Grand Prix**: www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - uet@letrot.com



9^{ème} étape de l'UET Elite Circuit 2024
Grand Prix d'Oslo – Dimanche 9 juin
Bjerke, Norvège

Une troisième étape pour Alessandro Gocciadoro

Aucun des dix premiers du classement de l'UET Elite Circuit 2024 n'avait fait le déplacement de la Norvège, en ce deuxième dimanche de juin, pour participer à la 9^e étape. Cela a fait le bonheur des principaux protagonistes de cet Oslo Grand Prix disputé à Bjerke.

En prenant les deux premières places, **Banderas Bi** et **Kentucky River** font en effet leur apparition dans le top 10, respectivement aux 5^e et 6^e rangs. **Joviality**, classée 4^e en terre norvégienne, et **Stoleshew**, 6^e, retrouvent, quant à eux, une place au sein des dix premiers.

Brillant vainqueur de cette épreuve, **Banderas Bi** permet à son mentor, Alessandro Gocciadoro, de s'adjuger une troisième étape après les succès de **Vivid Wise As** à Milan et de **Vernissage Grif** à Cagnes-sur-Mer.

Actuel leader de cet UET Elite Circuit 2024, **Go On Boy** devrait être présent samedi prochain en Finlande pour le Kymi Grand Prix.

Classement de l'UET Elite Circuit 2024 après les 9 premières étapes
Actualisé le lundi 10 juin 2024

Rang	Cheval	Report des points	Points obtenus 09.06.24	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	39	0	39
2 ^e	IDAO DE TILLARD	31	0	31
3 ^e	CAPITAL MAIL	29	0	29
4 ^e	VIVID WISE AS	28	0	28
5 ^e	BANDERAS BI	5	16	21
6 ^e	KENTUCKY RIVER	10	11	21
7 ^e	STOLETHESHOW	15	5	20
8 ^e	EMERAUDE DE BAIS	19	0	19
9 ^e	JOVIALITY	10	9	19
10 ^e	ÖNAS PRINCE	19	0	19

Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.

10^{ème} étape : Samedi 15 juin 2024 : Kymi Grand Prix – Kouvola, Finlande

11^{ème} étape : Dimanche 23 juin 2024 : Prix René Ballière – Vincennes, France

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en France sur l'hippodrome de **Paris-Vincennes le vendredi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont - 75017 Paris - tél. 33(0)149771403 - uet@letrot.com

UNION EUROPEENNE DU TROT

15 Bd de Douaumont - 75017 Paris

uet@letrot.com - www.uet-trot.eu